
Medborgarförslag om att minska leran i Humlegårdsparken

När det är blött blir gångvägarna genom Humlegården leriga. Att lägga stenplattor vore
snyggt, men säkert dyrt. Billigare vore att lägga plankor som man kan gå på. Men det
skulle säkert utgöra hinder för funktionshindrad och cyklister. Eftersom hela stan är full av
asfalt duger det väl även i Humlegården.


	Medborgarförslag om att minska leran i Humlegårdsparken

